

「幸福擔當」打卡賞 - 條款及細則

1. 由 2024 年 3 月 27 日至 2024 年 5 月 5 日期間，顧客於東薈城名店倉地下鄰近 MLB (G01B 號舖) 的巨型福袋裝置拍照並上傳至個人的 Instagram 上，將帖子設為公開、標記@citygateoutlets 及標籤「#福袋節慶 #SetMeSpree #袋走幸福 #幸福擔當」，完成以上步驟並獲得最多讚好 (Like) 的首三名參加者，即有機會獲得東薈城名店倉港幣 500 元電子購物禮券。
2. 活動將於 2024 年 3 月 27 日香港時間上午 10 時正開始，並於 2024 年 5 月 5 日晚上 11 時 59 分結束，逾時參與，恕不接受。
3. 得獎者將於 2024 年 5 月 10 日或之前經 Instagram 私訊欄收到得獎通知，並須在 2024 年 5 月 16 日或之前透過 Instagram 私人訊息提供個人資料 (中英文全名、聯絡電話及電郵地址) 。
4. 每位參加者只可獲獎一次。
5. 為證明得獎者身份，得獎者須於領獎時向顧客服務主任出示由東薈城名店倉發出的領獎訊息及身份證明文件。
6. 電子購物禮券只適用於指定商戶之東薈城名店倉店舖，並受條款及細則約束。
7. 所有已換領的電子禮券不設退換，亦不可兌換為現金、其他禮物或服務。
8. 太古地產管理有限公司對禮品之狀況，或因使用禮品 (包括但不限於直接或間接) 而造成的損失、破壞、或人身傷害概不負責。
9. 如有任何爭議，太古地產管理有限公司保留最終決定權，參加者不得異議。
10. 太古地產管理有限公司保留權利隨時更改條款及細則，毋須另行通知。

'Spread the Bliss' Check-in Contest - Terms & Conditions

1. From 27 March to 5 May 2024, customers who visit Citygate Outlets and take a photo with the giant lucky bag installation opposite MLB (Shop G01B) on G/F, upload it to their personal Instagram account, make the post public, tag @citygateoutlets and use the hashtags "#福袋節慶 #SetMeSpree #袋走幸福 #幸福擔當". After completing the above steps, the top three participants with the most likes will have a chance to win a HK\$500 Citygate Outlets shopping e-voucher.
2. The contest will start at 10:00 AM on 27 March 2024, Hong Kong time, and end at 11:59 PM on 5 May 2024. Late participation will not be accepted.
3. The winner (s) will receive the prize notification through the Instagram direct message on or before 10 May 2024 and must send their personal information (full name in Chinese and English, contact phone number, and email address) to Citygate Outlets via Instagram private message by 16 May 2024.
4. Each participant can only win once.
5. To verify the winners' identity, winners must present the prize redemption message sent by Citygate Outlets and proof of identity to the customer service officer.
6. The e-Vouchers are only applicable at designated merchants at Citygate Outlets and are subject to terms and conditions.
7. All redeemed e-Vouchers are non-refundable and cannot be exchanged for cash, other gifts, or services.
8. Swire Properties Management Limited shall not be responsible for the condition of the gifts or any loss, damage, or personal injury resulting from the use of the gifts (including but not limited to direct or indirect causes).
9. In case of any dispute, Swire Properties Management Limited reserves the right of final decision, and participants shall not object.
10. Swire Properties Management Limited reserves the right to amend the terms and conditions at any time without prior notice.